



附件 1

菲迪克 2023 年工程项目奖申报表

(翻译件以英文为准, 仅供参考)

项目

项目名称: _____

请注意此处输入的名称应与获奖项目名称一致。请再次检查, 确保正确。

项目所在国家: _____

如果项目涉及基础设施, 则项目国家应填基础设施所在的国家; 如果项目属于服务/调查/研究, 则项目国家应填项目投入货币金额最高的国家。

项目所在位置: _____

用途: _____

请说明所提交项目的关键方面/特点* (可多选)

- 可持续性 多边开发银行项目 规划
- 设计 建筑服务 设计和建造
- 设计、建造和运营 维护管理 弹性
- 环境 具有培训功能 使用创新技术/工具

请概述项目的核心内容* (可多选)

- 废水、水和/或水资源 交通 能源和电力 教育
- 卫生保健设施 建筑 数字技术与通信 其他_____



该项目满足哪些可持续发展目标？ *（可多选）

- 目标 1: 消除贫困
- 目标 2: 零饥饿
- 目标 3: 健康和福利
- 目标 4: 高质量教育
- 目标 5: 性别平等
- 目标 6: 清洁水源和卫生设施
- 目标 7: 价格合理的清洁能源
- 目标 8: 体面的工作和经济增长
- 目标 9: 工业、创新和基础设施
- 目标 10: 减少不平等
- 目标 11: 可持续的城市和社区
- 目标 12: 有计划性的消费和生产
- 目标 13: 气候行动
- 目标 14: 水下生命
- 目标 15: 陆地生活
- 目标 16: 和平与正义研究
- 目标 17: 实现目标的伙伴关系

项目价值范围? *（单选）

- 500 万美元
- 500 万至 5000 万美元
- 5000 万至 5 亿美元
- 5 亿至 10 亿美元
- 10 亿美元以上

请概述主要资金来源*（50 字以内）



所参与项目部分的总估算价值 *

竣工年份: _____

在回答以下问题时，请考虑如何证明项目：

- 体现了创新、高质量和杰出的专业水平；
- 在管理和项目实施中贯彻了透明和廉洁原则；
- 可持续、尊重环境；
- 为客户、业主和/或社区创造价值或提高生活质量；
- 符合菲迪克原则。

请提供该项目的简短说明（120 字以内）

请列出并描述贵单位在项目中提供的服务或扮演什么样的角色？（400 字以内）

请解释为什么你认为这个项目应该获奖？（200 字以内）

请解释该项目如何体现菲迪克的诚信、高质量和可持续发展的核心价值观(500 字以内)



若项目核心团队的任一成员有 LinkedIn 及电子邮箱，请概述其信息，并提供个人资料的链接（100 字以内）

项目提交内容应至少包含 2 张图片，至多 5 张图片。这些图像应具有足够的质量以用于印刷材料，但文件大小不得超过 10Mb。

图片可以为展示项目特色的照片、信息图表或其他视觉效果文件。

您也可提交项目的视频文件。

详细联系方式

协会详细信息

请提供您所在国家会员协会的详细信息，以便菲迪克和协会能够共同努力，确保以最有效的方式推广获奖项目。

协会名称： _____

国家： _____

其他(如无国家信息)： _____

客户详细信息

请提供项目客户的详细信息，以便菲迪克在需要时进一步研究项目

请选择您所提交的项目的客户数量(最多可提交 3 个)

1 2 3

1 - 客户名称： _____

1 - 客户电子邮箱： _____

1 - 客户国家： _____



1 - 其他(如无国家信息): _____

2 - 客户名称: _____

2 - 客户电子邮箱: _____

2 - 客户国家: _____

2 - 其他(如无国家信息): _____

3 - 客户名称: _____

3 - 客户电子邮箱: _____

3 - 客户国家: _____

3 - 其他(如无国家信息): _____

工程公司详细信息

请选择您所提交项目涉及的工程公司数量（最多可提交 5 家）*

1

2

3

4

5

公司 1 * _____

公司 1 - 邮箱 * _____

公司 2 _____

公司 2 - 邮箱 _____

公司 3 _____

公司 3 - 邮箱 _____



公司 4 _____

公司 4 - 邮箱 _____

公司 5 _____

公司 5 - 邮箱 _____

申报单位详细信息

请提供项目申报单位的详细信息

单位名称: _____

单位负责人 (CEO): _____

单位负责人 (CEO) / 助理电子邮箱 (用于邀请参加 CEO 俱乐部/论坛):

单位地址: _____

电话号码: _____

申报单位联系人:

名: _____

姓: _____

职务: _____

电子邮箱: _____

电话号码(包括国际区号): _____

手机号码(包括国际区号): _____



承诺

任何提交参与菲迪克奖项评比作品的个人，均应对以他/她的名义提交的作品合法性，独创性和版权负责。

您不得上传和分发任何机密，诽谤、淫秽、违反个人隐私法规，侵犯版权和知识产权，侵犯任何一方或品牌、个人或公司专有权利的文件。

任何获得菲迪克奖励的个人都不能使用虚假的联系方式或冒充其他人而误导判断过程。菲迪克对项目提名和所提交材料的准确性不承担任何责任。

如果我们认为存在违反这些条款的行为，我们保留删除任何违规材料并从菲迪克奖励计划中删除任何条目的权利。

提交参赛作品，即表示您授予菲迪克作为组织者、赞助者和任何媒体/媒体成员的非排他性许可，以使用您的姓名、图片和所提交的作品用于奖项的内容制作和市场推广。

在可能的情况下，我们将进行引用和致谢。

通过在线表格提交作品，即表示您确认自己有权分发所提交的内容，并且确认项目的客户/业主已进入菲迪克项目奖评选，并授权所提交的信息可被使用。

我确认并同意菲迪克的条款和条件。

我同意



Project Awards 2023

The Project

Project Name: _____

Please note that the name entered in this box is as it will appear on any collateral and the Award. For this reason please double check to ensure this is correct

Project Country: _____

The project country should be reported as the country in which the project is located if the project involves physical infrastructure, whereas if the project is service based/investigatory/a study then the project country should be reported as the country where the greatest monetary value was recorded.

Project location: _____

Purpose: _____

Please indicate the key aspects/features of the project being submitted *

- Sustainability MDB project Planning
- Design Construction services Design and build
- Design, build and operate Maintenance management Resilience
- Environment Training and apprenticeships Use of innovative technologies/tools

Please outline the key sector of the project *

- Wastewater, Water and/or Water Resources Transportation Energy and power
- Education Health Care Facilities Buildings
- Digital Technology & Communications Other _____



Which SDGs does the project satisfy? *

- GOAL 1: No Poverty GOAL 2: Zero Hunger GOAL 3: Good Health and Well-being
- GOAL 4: Quality Education GOAL 5: Gender Equality GOAL 6: Clean Water and Sanitation
- GOAL 7: Affordable and Clean Energy GOAL 8: Decent Work and Economic Growth
- GOAL 9: Industry, Innovation and Infrastructure
- GOAL 10: Reduced Inequality GOAL 11: Sustainable Cities and Communities
- GOAL 12: Responsible Consumption and Production
- GOAL 13: Climate Action GOAL 14: Life Below Water GOAL 15: Life on Land
- GOAL 16: Peace and Justice Strong Institutions GOAL 17: Partnerships to achieve the Goal

Value band of the project? *

- Up to 5 million US dollars
- 5 million to 50 million US dollars
- 50 million to 500 million US dollars
- 500 million to 1000 million US dollars
- 1000 million plus US dollars

Please outline the main source of funding *

0/50 words

Estimated total value of your involvement in the project *



Year of completion: _____

In your answer to the following question you may wish to consider how the project demonstrates:

- innovation, quality, and professional excellence
- transparency and integrity in the management and project implementation
- sustainability and respect for the environment
- Value or improved quality of life for the client, owner and/or community
- Compliance with FIDIC Principles

Please provide a brief description of the project?

0/120 words

Please list and describe what services/role your firm provided as part of the project?

0/400 words

Please explain why you think this project should receive an award?



0/200 words

Please explain how this project meets FIDIC's core values of Integrity, Quality and Sustainability

0/500 words

Please outline/list any key team members and provide links to profiles (e.g. linkedin, email where possible)

0/100 words

Project submissions should contain a minimum of 2 images and up to maximum of 5 images. These images should be of a sufficient quality to be used in printed material but must not exceed 10Mb in file size. If the project has a promotional video please submit.

Images may include photographs, infographics or other visuals that showcase the merits of the project.

Contact details

Member Association



Please provide details of the Member Association in your country. This allows FIDIC and the association to work together to ensure that winning projects and firms are promoted in the most effective way.

Association name: _____

Country: _____

Other (if country is missing): _____

Client details

Please provide details of the projects client(s), this allows FIDIC to research projects further if required

Please select the number of client details for the project you need to submit (Up to 3 can be submitted)

- One
- Two
- Three

1st - Client name: _____

1st - Client email Address: _____

1st - Client - Country: _____

1st - Client country - Other (if country is missing): _____

2st - Client name: _____

2st - Client email Address: _____

2st - Client - Country: _____

2st - Client country - Other (if country is missing): _____

3st - Client name: _____

3st - Client email Address: _____



3st - Client - Country: _____

3st - Client country - Other (if country is missing): _____

Contact details - engineering firms involved

Please select the number of engineering firms involved in the project for which you need to submit (Up to 5 can be submitted) *

One

Two

Three

four

five

Company 1 * _____

Company 1 - Email address of contact * _____

Company 2 _____

Company 2 - Email address of contact _____

Company 3 _____

Company 3 - Email address of contact _____

Company 4 _____

Company 4 - Email address of contact _____

Company 5 _____

Company 5 - Email address of contact _____

submitting company

Please provide details of the company submitting the project



Company name: _____

Name of CEO: _____

CEO/Personal assistant - Email Address - For invite to CEO Club/forum :

Country: _____

Other (if country is missing): _____

Phone Number: _____

Contact details for communication on the submission

First Name: _____

Last Name : _____

Job title: _____

Email Address: _____

Phone Number (including international dialing code) : _____

Mobile Number (including international dialing code) : _____

Disclaimer

Any individual submitting an Entry for FIDICs awards is responsible for the legality, originality and copyright of the work submitted in his/her name.

You are not allowed to upload and distribute any document which is confidential, defamatory, obscene, breaking personal privacy regulations, infringing copyright and intellectual property rights, violating legal rights of any party or proprietary to a brand, an individual or a company.



Any individual entering FIDICs awards cannot use false contact details or impersonate another individual to mislead the judging process. FIDIC does not take responsibility or any liability for the project nominations and the accuracy of the material submitted.

We reserve the right to delete any offending material and remove any entry from FIDICs awards programme if we feel these terms have been breached.

By submitting your Entry, you grant a non-exclusive permission to FIDIC as the organiser, sponsors and any members of the press / media to use your name, your image and the work submitted so that we may use it in producing and marketing the Awards. References and creditations will be used where possible.

By submitting your entry through the online form, you hereby confirm you have the rights to distribute the content used as part of your submission.

By submitting your entry you are hereby confirming that the client/owner of the project has granted permission to enter the project in the FIDIC Awards competition, and authorises the use of relevant information as outlined in these terms and conditions

I confirm and agree to FIDICs terms and conditions

I agree